
Dagsorden / Referat af Bestyrelsesmødet afd. 20 - mandag 15-06-20 

Kl. 18:30. 

 

Tilstede: Heidi Abildgaard Tørring (HAT) Peter S. Madsen (PSM) Norman 

A. Hansen (NAH) Gitte Lilja Christiansen (GLC) Poul Eriksen (PE) Lissi 

Blanck (LB) 

Afbud: Charlotte Christophersen (CC Er flyttet fra byen) 

 

Godkendelse af Referat fra sidste møde 18-02-20: 

Godkendt. 

 

Meddelelser fra SHB / Adm / Formanden: 

Kursus for afdelingsbestyrelsesmedlemmer den 1. april blev aflyst. 

Besigtigelsestur for SHB’s afdelingsbestyrelser  i juni blev aflyst,  begge 2 

på grund af corona. 

Bestyrelsen’s velkomst til nye beboere der har vi et hængeparti grundet 

corona, det forventes genoptaget i løbet af sommeren. 

Der har været afholdt Repræsentantskabsmøde i SHB den 11-06, Heidi, 

Peter og Norman var afd. 20 repræsentanter. 

Udskiftning af hvidevarer kører efter planen. 

Forårsgennemgang i april blev gennemført uden bestyrelsen grundet 

corona. 



På parkeringspladsen ved no. 34 vil der blive monteret en ny rist til 

overfladevand. 

Gavlen på skuret ved no. 34 vil blive udskiftet. På parkeringspladsen 

mellem no. 40 og 42 er der lavet et par ekstra p-pladser, samt udskiftning 

af lampe. El-skabet ved no. 40 vil blive slebet og malet. 

Renovering af cykelskuret ved no 14 på søsiden. 

Bordbænkesæt og den store legeplads er blevet malet. 

Nyt er købt bordbænkesæt til den nye legeplads ved no 64. 

Der er sat skralspande op ved det nye byggeri. 

Kanten omkring den nye legeplads skal rep. 

Bøgehækken mellem no. 54 og 62 er blevet rykket op, og der udlagt små 

skærver. 

Der er strøet sommerblomster på voldene ved no 10 samt 64. 

Der vil blive indhentet tilbud på flisebelægning langs soklerne ved no. 46 

til 52. 

Der vil blive indhentet vedr. afvanding på pladsen mellem carporte og 

skrænten mellem no 34 og 40. 

Der er lavet ny belægning på stien ved no 6, og afventer resultatet vedr. 

regnvand. 

Hegning omkring søen er blevet rep. 

Renovering af elevatortårnene på går, det vil vare resten af året. 

Der vil blive indhentet tilbud på nye maskiner til vaskerierne ved no 14 og 

28. 



Alt vedr. de gamle affaldsbokse samt nedfaldsrør vil blive fjernet, det er 

uklart hvad containerrummene skal bruges til.    

 

Økonomi / indkøb:  

Intet nyt. 

 

Aktivitetskalender - opfølgning: 

Alt er blevet aflyst grundet af corona. 

Vi forventer at starter op igen til efteråret. 

 

Beboermøde - Aflyst pga. Corona: 

En rigtig god ide, vi er kede af aflysningen, og vi forventer at vende tilbage 

næste forår.  

 

Input til afdelingsmøde i august jvf. Brev fra Jens Erik Grøn: 

Dagsorden er godkendt, og Heidi tager kontakt til adm. 

 

Evt:  

Der henstilles til at dem der har carport bruger den, så der frigøres pladser 

til gæster parkering. 

 



Næste møde:  

Tirsdag 24-07, kl.18:30.  Lissi har brød med. 

 

Referent: 

Poul Eriksen 

 

 

 


